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Strada Alexandru Ioan Cuza  nr.53 

Ocnele Mari, judetul Valcea, cod 245900 
Tel: 0250772043, 0250772024  Fax: 0250772270 

E-mail: oc_mari@onix.ro 
 

 

PROCES  - VERBAL 
 
 
 Incheiat astazi 24.03.2016 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.51/17.03.2016, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 12 consilieri din totalul de 12 consilieri in 
functie. La sedinta participa  domnul cetateni ai orasului Ocnele Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
ORDINEA DE ZI : 

1. Raport privind starea economica, sociala si de mediu a orasului Ocnele Mari; 
2. Proiect de hotarare privitor la : modificarea si completarea organigramei si a 

statului de functii ale aparatului de specialitate al Primarului or.Oc.Mari; 
3. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea procedurii de identificare a 

beneficiarilor de tichete sociale pentru gradinita, precum si solutionarea situatiilor 
identificate in conformitate cu normele metodologice de aplicare a Legii 
nr.247/2015; 

4. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea Raportului privind activitatea 
desfasurata de asistentii personali ai persoanelor cu handicap; 

5. Proiect de hotarare privitor la : alegerea presedintelui de sedinta pe lunile aprilie 
si mai 2016; 

6. Prezentarea Raportului nr.1152/15.03.2016 intocmit de catre compartimentul 
„situatii de urgenta” din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 
or.Oc.Mari; 

7. adresa nr.2522/08.03.2016 a Primarului or.Oc.Mari; 
adresa nr.2928/16.03.2016 a Parohiei „Adormirea Maicii Domnului” Oc.Mari. 

8. Prezentarea cererilor formulate de catre cetateni ai or.Oc.Mari pentru acordarea 
de materiale rezultate din demolare Casei de Cultura „Mircea Demetriade”. 
Intrebari-interpelari 
Ordinea de zi  a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 25.02.2016, 

care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :” Raport privind starea economica, 

sociala si de mediu a orasului Ocnele Mari”  si Raport privind gestionarea bunurilor 
apartinand domeniului public si privat al or.Oc.Mari. 
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Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca in Ocnele Mari sunt inregistrate 
152 de firme si intreaba care este cifra de afaceri si cate sunt in faliment. De asemenea, 
intreaba care este situatia financiara a S.E.M. Rm.Valcea. Considera ca pretul investitiei 
este prea mare la Casa de Cultura. Observa ca din proiectul „apa – canalizare in 
or.Oc.Mari” nu s-a realizat mai mult de 30%. Spune ca este prea putin, executivul 
trebuia sa se implice mai mult, stiind ca va fi o prelungire de cateva luni, mai precis 
pena in luna mai 2016. In oras sunt cateva ruine : centrala termica, statia de gaze, 
restaurantul din Ocnita, cantina de langa Strandul Oc.Mari s.a. si intreaba care sunt 
masurile ce au fost luate pentru remedierea acestei situatii, deoarece dau o imagine urata 
orasului. Ridica problema scolilor si gradinitelor care sunt inchise : Buda, Ocnita si 
Lunca, intrucat aceste imobile au inceput sa se deterioreze. Spune ca stadionul nu este 
utilizat si din aceasta cauza poate sa fie distrus, cum a mai fost de cateva ori, deoarece 
nimeni nu se intereseaza de acest fapt. Cu privire la fantana „Buridava” spune ca apa nu 
crede ca mai este potabila, deoarece aceasta nu mai are scurgere din cauza lucrarilor 
efectuate la chiuveta lacului. A spus de mai multe ori ca la strandul Ocnita drumul auto 
ar trebui sa intre din strada principala, iar iesirea din strand sa se faca pe o breza in fosta 
calea ferata. Nu stie cu acordul cui  S.E.M. Rm.Valcea a  scos apa din Lacul Sarat. 
Intreaba daca se se cunosc cauzele care au dus la daramarea podului de pe 
str.Capsunilor. Trebuie rezolvata problema alunecarilor de teren din zona Fagul-Miului 
si Strandului. Considera ca nu a fost bine amplasat Centrul turistic langa un monument 
istoric. Intreaba de ce nu sunt luate cimitirele in administrare. Trebuie gasita o solutie de 
inlaturare a ruginei de pe blocul L2. Spune ca pentru drumul de comunicare cu Buda nu 
s-a facut nimic. Sa se ia masuri pentru folosirea adapostului de protectie civila. Stie ca 
sunt hotarari ale Consiliului Local Oc.Mari privind problema cainilor vagabonzi si 
intreaba de ce nu sunt aplicate. A spus de mai multe ori ca Decantorul trebuie mutat din 
centrul orasului pentru ca este o sursa de poluare. De ce nu se intervine pe langa 
Conversin SA pentru a finaliza investitiile ce au fost propuse atunci cand s-a facut 
stramutarea cetanilor. Trebuie rezolvata si problema blocului Miniera din Ocnita, 
intrucat acesta arata jalnic. Ce s-a facut in legatura cu bazinele „Cazarma” pe care 
S.E.M. Rm.Valcea le are in proprietate. Intreaba daca sera Ocnita mai are activitate pe 
timp de iarna si daca s-a facut ceva in legatura cu captarea „Marusca”. Spune ca nu a 
fost corect sa fie infiintat postul de „administrator public” la un oras asa de mic. 
Intreaba care este provenienta autoturismului de la Primarie si care este baza legala a 
functionarii acestuia privind cota de combustibil. Ce s-a facut cu cele 3 centrale termice, 
deoarece dansul a auzit ca au fost duse la fier vechi. Cu privire la izlazurile orasului 
spune ca masa lemnoasa din Valea Manastirii a fost luata de catre cel care a inchiriat, 
insa nu a fost curatit corespunzator, iar izlazul din Poenita actualmente este abandonat. 
Intreaba daca au fost ridicat bani de la Apia pentru izlazul Licura. De ce nu se iau 
masuri cu privire la fosa septica de la blocul ANL deoarece este un miros insuportabil, 
nu poate sa nu recunoasca si executivul, deoarece aceasta este amplasata foarte aproape 
de Primarie. Cu privire la strada A.I.Cuza de la intersectia cu Salina si pana la iesire din 
oras, pe gurile de aerisire s-a infiltrat sare care va degrada asfaltul, iar strazile din oras 
nu sunt marcaje, indicatoare pentru limitare de viteza, de greutate. Poate nu se stie dar 
subtraversarea de la Scoala Ocnita este colmatata. Spune ca va incepe curand sezonul 
estival si nu sunt parcari suficiente, iar intre Oc.Mari si Ocnita nu exista trotuare, va fi 
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un pericol pentru locuitori, deoarece sunt obligati sa mearga numai pe carosabil. Nu stie 
daca si altcineva a observat depozitele de gunoaie de pe marginea strazii. Intreaba cum 
au fost facute constructiile din afara intravilanului. Este nemultumit de faptul ca a fost 
abandonat programul  centralei fotovoltaice. Considera ca a fost facuta o gestionare 
proasta a padurilor scolilor. Este vizibila scaderea preturilor la imobile in zona Lunca si 
crede ca trebuie schimbat de urgenta P.U.G.-ul orasului revenindu-se la vechiul 
perimetru intravilan. Intreaba de ce nu s-au incasat amenzile pana acum. Cat priveste 
investitia „modernizare strazi in or.Oc.Mari” stie ca a fost platita jumatate in avans, insa 
este un dezastru. Exista foarte multa lucrari ascunse si platite cum ar fi : reprofilare 
mecanica, compactare in 3 straturi, cota parte de transport s.a. Din estimarile efectuate a 
rezultat o suprafata de 8000 mp ca fiind neefectuata. Spune ca fiabilitatea drumurilor 
este aproape zero. Spune ca strazile asfaltate dupa controlul Curtii de Conturi sunt mai 
bine realizate. 

Domnul consilier Popescu Mircea spune ca a atras atentia dl.Lazaroiu, cand era 
viceprimar, sa rezolve problema fantanii „Buridava”, atunci cand s-a facut lacul de 
retentie, Este de parare ca nu trebuia semnat procesul-verbal de receptie. 

S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
modificarea si completarea organigramei si a statului de functii ale aparatului de 
specialitate al Primarului or.Oc.Mari”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de 
voturi. 

S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea procedurii de identificare a beneficiarilor de tichete sociale pentru gradinita, 
precum si solutionarea situatiilor identificate in conformitate cu normele metodologice 
de aplicare a Legii nr.247/2015”. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea Raportului privind activitatea desfasurata de asistentii personali ai 
persoanelor cu handicap”. 

Domnul consilier Lazaroiu Constantin spune ca a fost vazuta lista cu asistentii 
personali si este de acord cu proiectul de hotarare. 

A fost supus proiectul de hotarare care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 

alegerea presedintelui de sedinta pe lunile aprilie si mai 2016” 
Domnul consilier Iordache Eugen propune ca presedinte de sedinta pe dl.Lazaroiu 

Constantin. 
Domnul consilier Popescu Mircea propune ca presedinte de sedinta pe dl.Ancuta 

Constantin. 
A fost supusa la vot propunerea domnului Iordache Eugen care a fost aprobata cu 

8 voturi „pentru”, astfel domnul Lazaroiu Constantin va fi presedintele de sedinta pentru 
lunile aprilie si mai 2016. 

S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” prezentarea Raportului 
nr.1152/15.03.2016 intocmit de catre compartimentul „situatii de urgenta” din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului or.Oc.Mari”. 

Domnul secretar da citire raportului intocmit de catre compartimentul „situatii de 
urgenta” si solicitarii Institutiei Prefectului Jud.Valcea cu privire la cererea doamnei 
Onel Elena. 
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Doamna Onel Elena, locuitoare a mun.Rm.Valcea doreste ca la aceasta sedinta sa 
fie prezent dl.primar, deoarece numai dansul poate rezolva aceasta problema. Spune ca 
dansa are o suprafata de teren afectata de saramura si nimeni din Primaria or.Oc.Mari nu 
a luat masuri pana in prezent. A gasit utilajul S.E.M. Rm.Valcea pe terenul dansei si a 
fotografiat acest lucru. 

Domnul Comuna Rafael-Liviu, consilier comp.”situatii de urgenta” intrerupe 
discutia d-nei Onel Elena spunand ca este vorba de cumpararea terenului de catre 
Primarie si nu de despagubiri. 

Doamna Onel Elena doreste sa-i fie platita suprafata de 476 mp care a fost 
afectata in timpul viiturilor de saramura, cat si pomii care existau pe acest teren (nuci, 
pomi fructiferi). 

Domnul viceprimar, Iordache Eugen prezinta pozitia Ministerului Economiei la 
sesizarea d-nei Onel spunand ca in perioada 2001 – 2008 a primit despagubiri pentru 
lipsa de folosinta + uzufruct. Din anul 2009 pana in prezent nu a primit despagubiri. 
Aceste despagubiri au fost realizate prin S.C. CONVERSMIN SA Bucuresti. 

Domnul secretar spune ca d-na Onel Elena asa cum rezulta din solicitarea 
adresata Consiliului Local Oc.Mari,  doreste sa-i fie platit uzufructul din 2009 pana in 
anul 2015, cat si cumpararea terenul supus discutiei. 

Domnul viceprimar spune ca domnul Prefect a solicitat sa fie analizata cererea 
doamnei Onel Elena cu privire la cumpararea suprafetei de teren afectata de lucrari. 
Domnul viceprimar nu este de acord cu cumpararea acestuia, dorind  sa fie mentinuta 
decizia luata de catre Consiliul Local Ocnele Mari in anul 2012, respectiv 
inoportunitatea cumpararii de catre autoritatea locala a acestui teren, propunere cu care 
consilierii locali sunt de acord. 

Domnul consilier Perian Dumitru spune ca din documentele prezentate de catre 
doamna Onel Elena in Consiliul Local nu rezulta obligativitatea Consiliului Local de a 
cumpara terenul. 

Doamna Onel Elena doreste sa primeasca uzufructul pana in prezent si 
cumpararea terenului de catre Primaria or.Oc.Mari. 

S-a trecut la punctul 7 de pe ordinea de zi :” adresa nr.2522/08.03.2016 a 
Primarului or.Oc.Mari si adresa nr.2928/16.03.2016 a Parohiei „Adormirea Maicii 
Domnului” Oc.Mari”. 

Domnul secretar  cu privire la adresa Parohiei „Adormirea Maicii Domnului” 
Ocnele Mari informeaza ca doreste  promovarea unui proiect in cadrul proiectului 
„Consolidare, restaurare cu integrare in circuitul turistic a Bisericii Adormirea Maicii 
Domnului”. 

S-a trecut la punctul 8 de pe ordinea de zi :” Prezentarea cererilor formulate de 
catre cetateni ai or.Oc.Mari pentru acordarea de materiale rezultate din amenajarea 
Casei de Cultura „Mircea Demetriade”. 

Domnul viceprimar  spune  ca exista o comisie de receptie a materialelor. 
Materialele rezultate in urma modernizarii Casei de Cultura pot fi transferate fara plata 
unor institutii publice care solicita acest lucru, iar in cazul in care nu sunt solicitari 
,acestea pot fi valorificate prin licitatie publica. Materialele care sunt bune  sunt foarte 
putine si anume „ o soba de teracota, tabla de pe acoepris, parchet, care se gasesc 
depozitate la Sera Ocnita. Pentru tabla sunt 4 cereri 
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S-a dat citire  petititiei nr.3282/24.03.2016 formulata de  un grup de cetateni din 
localitatea Buda care doresc amenajarea strazii care face legatura intre Ocnele Mari si 
Buda. 

Domnul viceprimar raspunde ca acest drum nu poate facut prin compartimentul 
ADP, intrucat trebuie facuta o consolidare, iar acest lucru se face pe baza de proiect. 

S-a trecut la punctul „Intrebari-interpelari” 
Domnul Calea Gheorghe, locuitor al mun.Rm.Valcea ridica cateva probleme, si 

anume: 
1. Scoala Buda – nu mai este a or.Oc.Mari, deoarece indicatorul de hotar arata ca 

este de mun.Rm.Valcea. Stie ca aceasta scoala a fost renovata, iar datorita faptului ca nu 
mai este folosita s-a degradat. 

2. izlazul din Valea Manastirii s-a dat spre inchiriere cu prea mare usurinta. Acolo 
se face defrisare doar unde sunt lemne groase, nu se curata tot izlazul; 

3. drumul din Facai nu s-a facut. Domnul primar pe data de 01.02.2016 a dus 
material pe drumul mun.Rm.Valcea, nu in Facai; 

4. Expertii au facut probe la strazile ce s-au finalizat dupa controlul Curtii de 
Conturi. Exprtiza se face in mod tendentios, au trecut 3 saptamani de cand expertii nu 
au mai trecut prin Oc.Mari; 

5. domnul primar  creaza greutati acestei institutii. Se duce des la televiziune si 
spune minciuni si anume ca in oras nu exista stomatologie; Casa de Cultura – domnul 
primar a mintit spunand ca modernizarea o face dansul, ca in or.Oc.Mari apa este 
introdusa in proportie de 85% si ca exista 8 km de conducta de gaz metan. Spune ca 
dumnealui a fost chemat de 3 ori la DNA sa dea declarati cu privire la nelegalitatile pe 
care primarul or.Oc.Mari le-a facut, iar acesta lupta in continuare sa iasa primar; 

5. domnul primar spune ca toate utilajelele din dotare functioneaza, dumnealui 
stie ca tractorul din dotare este defect, iar tractoristul are probleme de sanatate; 

6. dl.primar a spus ca in buget exista 50 mld.lei – ar trebui sa se modernizeze 
strazile Facai, Buda; 

7. dl.primar a spus ca va moderniza orasul – nu se vede nimic. Dl.primar cheltuie 
banii unde nu trebuie; 

8. sotia dl.Orbu Petrisor nu este calificata pentru postul pe care il ocupa, abia 
acum se califica; 

9. copilul soferului de pe microbuz, care este angajatul Primariei Oc.Mari nu vine 
la serviciu de ceva vreme, iar tatal lui il semneaza in condica de prezenta; 

10 juristul si contabilul Primariei ar trebui sa fie prezenti la toate sedintele de 
consiliu, intrucat sunt probleme la care trebuie sa raspunde pe loc. 

Domnul Calea Gheorghe intreaba daca sunt strazi ce au fost asfaltate sub 4 m 
latime. 

Doamna ing.Bododea Maria raspunde ca nu exista. 
Domnul viceprimar raspunde domnului Calea cu privire la indicatorul de hotar ca 

acesta a fost mutat de un cetatean iresponsabil, si nu este un hotar administrativ. Spune 
ca Scoala Buda este tot a orasului Ocnele Mari. 

Domnul Calea Gheorghe spune ca str.Pinilor este asfaltata in fata fam.Banuta 
Nicolae, ceea ce nu este corect. Cat priveste podul de pe str.Capsunilor acesta este deja 
cazut. 
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Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca pe str.Lacurilor subtraversarea in fata 
lacului este obturata, trebuie decolmatata deoarece nivelul apei a crescut mult. 

Domnul viceprimar raspunde ca se duce personal si va rezolva aceasta problema. 
Domnul Dobre Ion locuitor al or.Oc.Mari spune ca cel care se ocupa de 

modernizarea Casei de Cultura nu lucreaza corect. Ar trebui adusa o masina pentru 
incarcarea directa a moluzului pentru a nu se mai face praf in zona. Dansul locuieste 
foarte aproape de acest imobil iar aerul devine irespirabil. 

Domnul Calea Victor locuitor al or.Oc.Mari spune ca la blocul M1 s-a construit o 
terasa la parter. Dansul nu se poate odihni de zgomotul produs acolo. Doreste sa stie 
cum a fost posibila construirea acestei terase. 

Domnul Mateescu Laurentiu locuitor al or.Oc.Mari spune ca din canalizarea 
efectuata pe str.Strandului curge permanent apa pe str.A.I.Cuza. Tot timpul masinile 
care circula ii stropesc casa. Trebuie luate masuri de oprire  a apei deoarece se poate 
umfla si asfaltul. Cu privire la vila „Alutus” de pe str.Strandului se aude  tot timpul 
miscandu-se, aceasta fiind un real pericol. Copiii se alearga prin constructie, iar in unele 
zone este scoasa pardoseala. Este obligatoriu sa se ia masuri in acest sens. Spune ca a 
luat legatura cu dl.Banuta Daniel privind utilajul din subordine, deoarece soferul trebuia 
sa fie pe str.Gorunis la intins de piatra, iar acesta era la cafea la fam.Purecel. Doreste ca 
organigrama Primariei Oc.Mari sa fie afisata. 

Doamna Onel Elena spune ca in dreptul terenului pe care il detine pe str.A.I.Cuza 
era o balustrada de curba periculoasa doreste sa fie refacuta, iar dl.Comuna Rafael sa 
trimita raspunsul la cererea dumneai in spiritul legii si nu povesti. 

Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca dl.Policea a solicitat copii ale 
contractelor pentru blocul L2, insa pentru un apartament nu a primit copia. Spune ca 
dl.Virje a depus o cerere privind drumul, deoarece un vecin – Hodorog Ticuta, a 
construit gardul in drum in punctul M.Gaitanaru – Lunca. 

Domnul Simionescu Octavian spune ca subtraversarile nu sunt asfaltate si doreste 
sa se incarce drumul forestier cu piatra in punctul Udrea, deoarece podul se va rupe. 

Domnul consilier Dirinea Constantin-Vali spune ca pe str.Albinelor teava este 
mai sus decat subtraversarea din punctul Dirinea. 

Domnul Mateescu Laurentiu spune ca ar trebui sa fie prezent un reprezentant al 
Primariei in zona cand se fac lucrarile. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca va incepe sezonul estival, iar in zona 
strandurilor nu sunt montate WC ecologice. Este nemultumit de faptul ca a mai spus ca 
strazile nu au  denumiri inscriptionate si nu este facuta pana acum numerotarea 
administrativa a caselor. Spune ca nu este rezolvata  subtraversarea sin punctul Valea 
Solii. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,                                        
                     BADEA ILIE                                         ANGHELUTA DUMITRU 
 
OCNELE MARI, 
24.03.2016  


